

桃園校區停水通知

Water Suspension Notice on Taoyuan Campus

一、水塔定期清洗，需停水時間及地點如下：

Due to cleaning of the water towers, the water supply on Taoyuan campus will be suspended according to the following schedule:

(一)停水時間：109年07月10日(五)08:00~17:00

停水範圍：第一、第二、第三及第四宿舍、第二餐廳、體育一館、體育二館、綜合教學大樓。

Time: July 10, 2020 (Friday) 08:00 to 17:00

Area: Dormitory I, Dormitory II, Dormitory III, Dormitory IV, Food Service Facility II, Gymnasium I (R), Gymnasium II (DD), and Comprehensive Teaching Building (EE).

(二)停水時間：109年07月11日(六)08:00~17:00

停水範圍：社科大樓、圖書館大樓、資訊網路大樓、資訊大樓、金融科技大樓、科技大樓、觀光語文大樓及設計大樓。

Time: July 11, 2020 (Saturday) 08:00 to 17:00

Area: Social Science Building (BB), Ying-Chao Memorial Library & Administration Offices (Q), Information Network Building (CC), Information Building (S), Financial Technology Building (S), Technology Building (AA), Tourism and Languages Building (P), and Design Building (M).

二、因故無法工作時可能取消停水，待下次停水日期決定後，當再行奉告通知。

Water tower cleaning may be delayed due to unexpected causes; in such cases, further notice will be sent after new water suspension date(s) is determined.

三、如工程提早完竣，則提前供水，唯倘工作發生困難，亦可能延緩送水。

Water will be available as soon as the work is completed; however, water service may be delayed if any difficulties are encountered during the water tower cleaning process.

四、停水期間，該大樓空調主機無法運轉，空調暫停供應，不便之處，敬請諒解及配合。謝謝！

During the water suspension period, the main air-conditioning machine of that building will not be able to function. Thus, the supply of air conditioning will be

suspended at the same time. We apologize for the inconvenience. Your understanding and cooperation are appreciated. Thank you!

成功行政暨能源管理組 彭漢銘 分機 3176

Best regards,

Peng, Han-Ming, Ext. 3176

Chengkung Administration and Energy Management Section